
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 15-4-2015 
 
María Jesús Sinfreu 
 
Hi ha molts aparells de gimnàstica per a persones grans que s'han 
instal·lat a parcs, que no poden ser utilitzats per una gran part de la 
ciutadania, ja que són per a persones que mesuren més d'1'63 m (en 
concret les bicicletes) i les persones amb menys d'aquesta altura, no 
arriben ni a donar una volta als pedals. Coneixen vostès aquest fet? 
Pensen canviar-ho? Fan estudis previs abans de fer els aparells? 
 
El senyor Comellas: 

“Bé, sobre la mesura de l’aparell, desconeixem si realment és adient o no 
perquè no vam participar de la seva elecció. Entenem que és una mesura que 
toca al Govern municipal, fer l’estudi sobre aquest aparell, com suposem que 
va fer. El que sí que ens ha arribat no és pas aquesta qüestió que la senyora 
Sinfreu ens fa arribar, sinó el fet que sembla que massa sovint aquests aparells 
són fets servir per la canalla, per gent massa jove, diguem-ne, per nens petits, i 
que això genera un cert risc. Això ens ho han fet saber tant veïns del barri 
Centre com de Can Vidalet, i en aquest sentit sí que ells demanen que s’acoti 
una mica més l’ús d’aquests aparells, perquè no prenguin mal aquests nens 
que ho fan servir. 

Respecte a la pregunta específica de la senyora Sinfreu, no hi podem donar 
resposta perquè realment no estem al govern municipal i no vam participar de 
l’elecció d’aquesta maquinària. Gràcies.” 

 


